
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-22, § 8 

 

 Tid Tisdagen den 22 oktober 2013 kl. 17:00 – 17:20 
   

 Plats IVA:s konferenscenter, Grev Turegatan 16 
   

 Justerat Tisdagen den 29 oktober 2013 

  

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  
Närvarande  

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordföranden  

Jakop Dalunde (MP) vice ordföranden 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M)  §§ 2-16 

Mikael Eskman (M) §§ 12-16 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Johan Fälldin (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Martin Engman (S) 

Ewa Larsson (MP) §§ 2-16 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Johan Möller (M) för Anna Cederschiöld (M) § 1 

Tom Hedrup (M) för Sonny Österman (M) 

Katja Hessle (M) för Mikael Eskman (M) §§ 1-11 

Daniel Almgren (MP) för Ewa Larsson § 1 

 

 Ersättare: 

Johan Möller (M) §§ 2-16 

Katja Hessle (M) §§ 12-16 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

Karin Falk (S) 

Suleiman Said (S) 

Daniel Almgren (MP) §§ 2-16 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) §§ 6-16 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Anna Wahlström, Ann-Sofie Chudi, Carina 

Jonsson, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jan Lind, Jenny Rydåker, Linda Laine och 

Mattias Sjölander. Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Erica Närlinge från roteln. Personalföreträdaren Birgitta 

Andersson, Reza Etemad och Rolf Bodin närvarade §§ 1-9 samt §§ 14-16. 



  

 

 
 § 8 

Förvaltningshus i Tensta. Utredningsbeslut 

Dnr 4.2.1-268/2013 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att utreda om uppförandet av en ny 

 förvaltningsbyggnad i Tensta för fem mnkr. 

 

2 Fastighetsnämnden anmäler beslutet till stadsbyggnadsnämnden, SISAB och till 

 kommunstyrelsens ekonomiutskott.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 20 september 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) enligt följande: 

 

 Det är positivt att en ny förvaltningsbyggnad i Tensta nu ser ut att bli av. En 

 återflytt av förvaltningshuset är en nödvändighet för att motverka de problem 

 som Tensta Centrum har, liksom i flera andra förorter, något som motionärer 

 från kommunfullmäktiges opposition också har tagit upp. Det är beklagligt att 

 flytten har tagit onödigt lång tid, och i framtiden vill vi se snabbare processer för 

 att möjliggöra välfungerande stadsdelar med starka och effektiva förvaltningar.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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